
Referat af bestyrelsesmøde hos Bjarne Emil 31/3-2014 
Deltagere: Bjarne Emil, Kai, Kirsten, Anne, Michael 

1) Opfølgning på generalforsamling 
a)   Michael og John tager kontakt til kommunen vedr. manglende snerydning. 
b)   Tilføjet under pkt. 4.c: Der skal tages højde for at MTB-sporet ikke generer græsslåning af det 
lange græs på overdrevet. Der skal også tages hensyn til ikke at lægge banen for tæt på bebyggelse. 
c)   Plejer vi at omdele trykte udgaver af referatet for generalforsamlingen? I år omdeler vi referat 
til alle husstande, fremover er det planen at det kun skal kunne ses på hjemmesiden. Michael 
trykker referat og deler rundt samt info om datoer. 

2) Fastlæggelse af datoer for årets bestyrelsesmøder 
- Tirsdag 27/5-14 19.30  
- Mandag 20/10-14 19.30 

3) Fastlæggelse af datoer for containere samt bestilling af disse. 
- 26-27/4 2 stk 
- 21-22/6 1 stk 
- 13-14/9 2 stk 
Kai bestiller. En container skal bakkes ind for enden af stamvejen, én container skal bakkes ind ved 
kabelskabene mellem runder 1 og 2. 

4) Fastlæggelse af datoer for arbejdsdag(e) 
Arbejdsdag søndag den 1/6 kl.10: 
  - Bomme 
  - Fodboldbane (Kai undersøger om Jesper Mihlters vil køre den igennem med mosfjerner.) 
Afhængig af hvor langt vi når finder vi ud af om der er behov for endnu en arbejdsdag. 
Anne undersøger hvad et minimål koster som erstaning til de to små mål på legepladsen. 

5) Sommerfest koncept samt fastlæggelse af dato 
Lørdag den 9/9. Konceptet er at der opstilles fælles-grill, man medbringer selv alt mad. Drikkevarer 
skal købes af foreningen. Prisen er 100,- pr. Voksen, børn har gratis adgang. Anne, Michael og 
Bjarne mødes den 14/4-2014 hos Michael for at planlægge sommerfesten. 

6) Status på hjemmeside-opdatering 
Michael informerer at den nye hjemmeside er påbegyndt men ikke er kommet så langt som håbet i 
løbet af vinteren. 

7) Evt. 
Kirsten spørger om Hanne skal genindtræde i besyrelsen i stedet for Kirsten når hun kommer hjem 
fra Grønland. Bestyrelsen mener ikke dette er tilfældet, og at Kirsten nu er medlem af bestyrelsen i 
stedet. 

 


